
Referat skolebestyrelsesmøde 

 
Dato: 10. marts 2025 
Mødeleder: Karen-Louise 
Referent: KM 
Deltagere:  Tine Halkjær,, Yeliz Jakobsen, Denise Faour Schou, Jonas Ulstrup (medarbejderrepræsentant), Karen Louise Reeh, Kåre Mortensen 
(Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder) 
 
Afbud: Stine Magnussen, Ane Stockmarr (Formand), Niels Degn-Andersen (Medarbejderrepræsentant),  Johan Schiødt (Elevrepræsentant), Noah 
Tastesen (Elevrepræsentant),  Maria Kildehave Jeppesen 
Fraværende uden afbud: 
 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlægger 
punktet? 

Hvad skal der gøres med 
punktet? 
● Tage fælles beslutning 

● Give input (til fx 

lederbeslutning) 

● Erfaringsudveksling 

● Diskutere dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølgning 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

alle   
5 min 

 Dagsorden godkendt  

2. 
Nyt fra eleverne 
 

Eleverne  
Orientering 

 
15 min 

 Ingen elever tilstede 
 
Eleverne har også 
deltaget i processen 

HH kontakter Pernille 
og det lille elevråd for 
at afsøge en form, hvor 
emner fra det lille 



omkring skolens 
værdiord. 
 
 

elevråd kan blive bragt 
ind i skolebestyrelsen. 
 

3. Budget KM Orientering og 
godkendelse 
 
 
 
 

 
10 min 

 Budget for januar-juli 
2025 gennemgået. 
Skolen afventer 
budget for anden 
halvdel af 
kalenderåret. 
Da der er flere 
ubekendte i år ift. 
indtægter/udgifter, 
er det i år ikke muligt 
at lave et fremskrevet 
budget for perioden 
aug.-dec. der er 
meningsfuldt. 
 
Dog ved vi at skolens 
budget vil falde pga. 
ny tildelingsmodel og 
der bliver en klasse 
mindre (Der stopper 
tre 9. klasser og der 
begynder to 0. klasser 
til sommer. 
 
Skolen forventer lille 
overskud for 
perioden jan.-juli.  
Det er der også 
planlagt med og er 
samtidigt en 
nødvendighed, da 

Punktet sættes på til 
næste 
bestyrelsesmøde, hvor 
vi har budget for 
efteråret 2025. 



hovedparten af 
skolens store faste 
udgiftsposter ligger i 
perioden aug.-dec.  
  
 

4. 
Formulering af 
værdiord med 
tilhørende 
betydning  
 
 

Udvalget  
Refleksion og beslutning 

 
20 min På baggrund af 

drøftelser i 
bestyrelsen, 
blandt personale 
og elevråd, er 
værdiordene og 
deres betydning 
kogt ned. Se 
vedhæftede. 
Bestyrelsen 
drøfter, om der 
skal gøres 
yderligere. Ellers 
opfordrer 
arbejdsgruppen 
til at bestyrelsen 
godkender: 

  

 

 
Bestyrelsen er ikke 
beslutningsdygtig, 
pga. for få 
forældrerepræsentan
ter repræsenteret. 
 

 
Punktet sættes på som 
beslutningspunkt på 
næste møde. 
 
Værdiordene og 
beskrivelsen tages med 
på næste 
elevrådsmøde, 
lærermøde og 
pædagogmøde. 
Efterfølgende 
tilbagemelding til 
bestyrelsen. 
Herunder input på 
ordlyden og ideer til 
konkrete handlinger og 
synliggørelse på skolen.   

5. 
Orientering om 
ansøgning til 
“klub” for 5. 
årgang 
 

Tine  
Orientering 

 
10 min 

 
Tine orienterer 
om en ansøgning 
sendt til Susanne 
Crawley fra 
forældre i 4.a. 
 

 
Baggrunden er, at der 
er stor tilslutning til 
skolens nuværende 
SFO2 tilbud til 4. 
årgang. 

 



Der vil også blive 
sendt en “ansøgning” 
fra 4B. 
Der er mange der 
giver udtryk for et 
ønske om et tilbud til 
5. årgang. 
 

6. 
Orientering om 
møde vedrørende 
cykelsti fra 
begravelsesforret
ningen 
 

 
Ane og Helle 

 
Orientering 

 
10 min 

 
Ane og Helle 
orienterer fra 
mødet med 
projektledere fra 
miljøforvaltninge
n vedr. bilfri zone. 
 

 
Der har været besøg 
mandag morgen fra 
miljøforvaltningen. 
Der vil blive 
gennemført en ny 
spørgeskemaundersø
gelse i marts, da der 
var lav besvarelse på 
den sidste evaluering. 
Der vil blive delt 
nogle postkort ud, 
hvor der orienteres 
om undersøgelsen. 
 
Der vil efterfølgende 
komme en politisk 
beslutning. 
 

 
Når skolen modtager 
postkortene til 
forældrene, vil der blive 
lavet et opslag på Aula 
til orientering. 
 
Denise og Yeliz skriver 
et opslag på Aula fra 
bestyrelsen med 
henblik på en høj 
svarprocent. 

7. 
Orientering om 
kompetenceudvik
ling for ledere og 
pædagogisk 
personale på 
skolen i 

 
HH 

 
Orientering 

 
10 min 

 
Helle orienterer 
om kommende 
kompetenceudvik
lingsforløb 
omkring 
deltagelsesmuligh

 
Skolen deltager i et 
pilotprojekt omkring 
et 
kompetenceudvikling
sforløb med Torben 
Bloksgaard. 

 



kommende 
skoleår 
 

eder for flere 
elever. 

Der er i alt 9 skoler 
der deltager. 
 
 

8. Møde med 
netværk for 
skolebestyrelser 

Karen Louise 
og Ane 

Orientering 10 min  Netværksmøderne er 
en afløsning for de 
tidligere 
kontaktudvalgsmøder
. 
Første møde var 
mandag 3. marts. 
Mødet blev faciliteret 
af en repræsentant 
fra Skole og Forældre. 
 
3 forældre i 
kontaktudvalget 
deltager i advisory 
board i forbindelse 
med juni erklæringen. 
 
Der vil være en 
konsulent fra 
forvaltningen der 
facilitere 
netværksmøderne. 
 

 

9. evt. 
 
 

      

 

 


